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Zápis a usnesení 
z 7. zasedání Zastupitelstva obce Brniště konaného dne 22. května 2019 od 17:00 

v zasedací místnosti obecního úřadu 

 
 
Přítomno: 8 členů ZO, omluven Bc. Matyáš Kabeš, 2 občané 
 
Program:  

1) Zahájení, schválení minulého zápisu ze zasedání zastupitelstva 
2) Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3) Schválení programu jednání zastupitelstva 
4) Delegování zástupce obce na valné hromadě Severočeské vodárenské společnosti a.s. 
5) Schválení smlouvy o dílo na akci „Přístavba pro zvýšení kapacity a stavební úpravy MŠ Brniště“ – 

prováděcí projekt 
6) Schválení zhotovitele projektové dokumentace na akci „Chodník Luhov“ 
7) Schválení smlouvy o dílo na akci „Oprava fasády kaple Panny Marie ve Velkém Grunově“ 
8) Schválení příkazní smlouvy na projekt „Rozšíření stezky Sochy ve skalách“ 
9) Navýšení stravného a školného v MŠ a ZŠ Brniště 
10) Udělení výjimky z počtu žáků ve třídě v MŠ 
11) Udělení výjimky z počtu žáků ve třídě v ZŠ 
12) Schválení změny pracovní doby v MŠ 
13) Schválení podání žádost o grant na výsadbu stromů prostřednictvím Nadace Partnerství 
14) Schválení projektu s názvem „Obce bez odpadu“ 
15) Schválení smlouvy o právu užívání aplikace Econit 
16) Schválení celoročního hospodaření obce a závěrečný účet obce včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2018 
17) Schválení účetní závěrky obce k rozvahovému dni 31.12.2018 
18) Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Brniště ke dni 31.12.2018 
19) Rozpočtové opatření č. 2/2019 
20) Žádost o nevratnou investiční dotaci na stavební část projektu Podralského nadačního fondu ve 

výši 500.000,- Kč 
21) Žádost o podporu provozu Linky bezpečí z.s. ve výši 7.500,- Kč 
22) Schválení uzavření budoucí smlouvy a zřízení věcného břemene a o dohodě o umístění stavby č. 

IV-12-4017804/VB/1 s ČEZ distribuce a.s. 
23) Prodej nemovitosti – hasičská zbrojnice st. 140 v k.ú. Velký Grunov 
24) Pronájem pozemku p.č. 3/2 v k.ú. Brniště – Jenšovský 
25) Pronájem pozemku p.č. 314/1 v k.ú. Velký Grunov – Netíková 
26) Záměr prodeje části pozemku p.č. 687/1 v k.ú. Hlemýždí – manželé Čermákovi 
27) Záměr prodeje pozemku p.č. 470/5 v k.ú. Velký Grunov – manželé Holinkovi 
28) Záměr prodeje pozemku p.č. 1599/72 v k.ú. Brniště – manželé Zelenkovi 
29) Záměr pronájmu části pozemku p.č. 27/11 v k.ú. Brniště o výměře 1580 m2 – Slabyhoudek 
30) Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1792 o výměře cca 73 m2 a p.č. 23/2 o výměře cca 27 m2 

v k.ú. Brniště – paní Steklá 
31) Diskuze 
32) Závěr 

 
 
K bodu 1) 
Starosta Informoval přítomné zastupitele, občany a hosty, že z jednání zastupitelstva se bude pořizovat zvukový 
záznam dle Jednacího řádu obce Brniště článku 6 odst. 2, který bude sloužit ke zpracování zápisu z jednání.  
 
Zastupitelstvo obce bylo řádně a včas svoláno dle zákona o obcích, je usnášeníschopné, kdy je přítomno 8 
zastupitelů, zastupitel Bc. Matyáš Kabeš DiS. se omlouvá z důvodu účasti na školení.  
 
Zapisovatelkou dnešního zasedání zastupitelstva jmenoval paní Věru Chládkovou. 
 
 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva než byl ověřen, tak k němu ověřovatel pan Ing. Pastorek vznesl 
připomínky, které byly opraveny. 
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Hlasování o schválení zápisu ze 6. zasedání ZO Brniště 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 299/2019 
Zastupitelstvo schvaluje zápis z minulého jednání zastupitelstva. 
 
 
K bodu 2) 
Jmenování ověřovatelů zápisu – jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání zastupitelstva navrhuje starosta 
pana Eduarda Václavíka a paní Zdeňku Stoklasovou. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 300/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Eduarda Václavíka a Zdeňku Stoklasovou. 
 
 
K bodu 3) 
Schválení programu zasedání zastupitelstva – dle předloženého materiálu. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 301/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje předložený program zasedání zastupitelstva. 
 
 
K bodu 4) 
Delegování zástupce obce na valné hromadě Severočeské vodárenské společnosti a.s. – jedná se o valnou 
hromadu akcionářů, která se bude konat 20.6.2019 v Teplicích.  Obec Brniště je akcionářem obchodní 
společnosti Severočeská vodárenská společnost, a. s., se sídlem Přítkovská 1689, Teplice, IČ 49099469. 
V souladu s § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
je zastupitelstvu obce vyhrazeno delegovat zástupce obce na valnou hromadu obchodních společností, v nichž 
má obec majetkovou účast. Tedy jmenovité pověření starosty obce k účasti a hlasování akcionáře Obce Brniště 
na valné hromadě, resp. na valných hromadách. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 302/2019 
Zastupitelstvo obce Brniště v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, deleguje na valnou hromadu obchodní společnosti Severočeská 
vodárenská společnost a. s., se sídlem Přítkovská 1689, Teplice, IČ 49099469, konané v dne 20.6.2019 zástupce 
obce Brniště starostu obce Mgr. Michala Vinše, nar. 21. 12. 1980, bytem Luhov 49, Brniště. Delegovaný je 
oprávněn v uvedeném období jménem obce vykonávat všechna akcionářská práva na valné hromadě výše 
uvedené společnosti.   
 
 
K bodu 5) 
Schválení smlouvy o dílo na akci „Přístavba pro zvýšení kapacity a stavební úpravy MŠ Brniště“ – prováděcí 
projekt – bylo osloveno 6 projektantů, kteří by pro nás vypracovali prováděcí projektovou dokumentaci. Pět se 
jich omluvilo, že nejsou schopni. Potřebujeme to k tomu, abychom mohli soutěžit. Bohužel bez prováděcí 
dokumentace nelze realizovat. S přechozím projektantem byla smlouva jen na PD ke stavebnímu povolení. 
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Herbstová – takže to byla špatná práce stavebního technika, který to nevěděl. 
Pastorek – a co se řeší, nebylo to v prvním kole, stejně jste to upravovali, tak kdyby to bylo, mohlo se to 
vyhodit, je to potřeba, před tím se to neudělalo, dělaly se úpravy, chcete dělat rekonstrukci nebo ne. 
Vinš – projektant slíbil, že to půjde bez sloupů, které připomínkovala hygiena a střecha bude také upravena, 
vyspáduje se, nebudou tam svody středem, vejdeme se rozpočtem původním i do výměny radiátorů. 
Václavík – školku dělat chceme, takže nedá se nic dělat 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 303/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o dílo – zhotovení prováděcí dokumentace na akci „Přístavba 
pro zvýšení kapacity a stavební úpravy MŠ Brniště“ s Anta.ct s.r.o. se sídlem Masarykova 542/18, Liberec, IČ: 
25430599, zastoupená Ing. Jiřím Kholem za celkovou cenu 513.040,- Kč včetně DPH. Zastupitelstvo obce 
pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
 
K bodu 6) 
Schválení zhotovitele projektové dokumentace na akci „Chodník Luhov“ – je to na vypracování projektové 
dokumentace a stavebního povolení na chodník v Luhově. 
Tento bod se odkládá z důvodu oslovení ještě dvou možných projektantů. 
 
 
K bodu 7) 
Schválení smlouvy o dílo na akci „Oprava fasády kaple Panny Marie ve Velkém Grunově“ – bude se opravovat 
fasáda, akce se bude realizovat pouze za předpokladu, že bude přiznána dotace. Stavební dozor nad akcí bude 
provádět Štukatérství Hartig. Původně jsme dotaci od LK nedostali, nyní zbyly peníze, takže vzhledem k tomu, 
že jsme byli další v pořadí žadatelů, dotaci obdržíme. 
Václavík – bude to jen tedy oprava fasády? 
Vinš – ano, jen částečná ze 60 % 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 304/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o dílo na akci „Oprava fasády kaple panny Marie ve Velkém 
Grunově“ se zhotovitelem Střechy Kulík s.r.o. se sídlem Pilínkovská 8, Liberec, IČ: 04437853, zastoupená 
Michalem Kulíkem za celkovou cenu 472.576,- Kč včetně DPH. Akce bude realizována pouze za předpokladu, že 
bude přidělena dotace. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
 
K bodu 8) 
Schválení příkazní smlouvy na projekt „Rozšíření stezky Sochy ve skalách“ – jedná se o vypracování 
dokumentace, stavební řízení, žádost o dotaci a administraci výběrového řízení. Státní zemědělský intervenční 
fond připravuje na konci září 2019 vyhlásit výzvu k podání žádostí o dotace na realizaci stezek pro turisty na 
pozemcích určených k plnění funkce lesa. S dostatečným předstihem je proto nutné zajistit všechny podklady 
nutné k podání žádosti o dotaci, kterými jsou zejména projektová dokumentace, položkový rozpočet a příslušná 
stanoviska dotčených orgánů státní správy. Žádost o dotaci se bude předkládat v říjnu 2019 v kanceláři Státního 
zemědělského intervenčního fondu v Hradci Králové, ve třetím kvartálu roku 2019 proběhne vyhodnocení 
žádostí a následná realizace by měla probíhat od druhého kvartálu roku 2020.  
Pastorek – máme představu co tam bude? 
Vinš – je to na mobiliář, herní a bezpečnostní prvky 
Jediný – není to dotace na sekání, tesání? 
Vinš – ne pouze na mobiliář, všechno bude z přírodního materiálu - dřevo 
Václavík – bude se tedy tesat do skal? 
Vinš – k tomu se vyjádřím až v diskusi, je toho víc, hrozí nám pokuta až 1 mil, ale to nechám až na diskuzi 
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Usnesení č. 305/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření příkazní smlouvy na akci „Rozšíření stezky Sochy ve skalách“ se 
zhotovitelem Novoborské dotační centrum z.s., se sídlem Náměstí Míru 103, Nový Bor, IČ: 26556197, 
zastoupená Lukášem Janků za celkovou cenu 90.750,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy. Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci ve výši 100 % do 8. kola Programu rozvoje 
venkova na akci „Rozšíření stezky Sochy ve skalách“. Stezka se bude rozšiřovat pouze za předpokladu, že bude 
přidělena dotace. 
 
 
K bodu 9) 
Navýšení stravného a školného v MŠ a ZŠ Brniště – navýšení stravného nebylo uplatněno od roku 2011 a podle 
nařízení vlády jsme v současnosti pod minimální platbou. Vychází z podnětu p. ředitelky, následně i školské 
rady. 
Pastorek – za celou dobu co jsem byl starosta ředitelka nepřišla, proč dospělí platí míň, než děti ze školky 
Stoklasová – dospělí nemají svačiny 
Václavík – to můžu chodit do školky na oběd za 30 Kč? 
Starosta –  ne to je pro učitele, zbytek doplácí zaměstnavatel z FKSP, toto je hodnota co platí oni ŠJ 
Herbstová –  proč tam je kategorie děti v MŠ do 10 let 
Kuchařová – ve školce můžou být i případně děti do 10 let, pokud mají odklad a třeba pak jdou do speciální 
školy 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 306/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení stravného v Mateřské a základní škole Brniště s účinností od školního 
roku 2019/2020. Školné se bude navyšovat na 200,- Kč/měsíčně, stravné bude následující: děti 3-6 let 35,- 
Kč/den, 7-10 let 40,- Kč/den, 1.-4. třída 25,- Kč/den, 5. třída 27,- Kč/den, dospělí 30,- Kč/den. 
 
 
K bodu 10) 
Udělení výjimky z počtu žáků ve třídě v MŠ – navýšení počtu bude z 24 dětí až na 28 v jedné třídě. Kapacita MŠ 
je 50 dětí. Jedno oddělení bude početnější, musí být na toto výjimka. Ale kapacitu 50 dětí nemůžeme překročit. 
Stoklasová – proč budeme zvedat počet dětí ve třídě, když nemůžeme překročit kapacitu 
Vinš – je to jen jedno oddělení, v druhém bude zase míň, myslím, že povolený počet bez výjimky je v oddělní 24 
dětí. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 307/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení počtu dětí v Mateřské škole Brniště až na 28 dětí v jedné třídě 
s účinností pro školní rok 2019/2020. 
 
 
K bodu 11) 
Udělení výjimky z počtu žáků ve třídě v ZŠ – je to způsobeno nižším počtem žáků ve třídách a z ekonomických 
důvodů bude docházet ke spojování výuky pro předměty výtvarná činnost, hudební výchova, tělesná výchova a 
pracovní činnosti. V příštím školním roce bude ve škole 42 dětí. Udělení výjimky od obce je potřeba z důvodu 
dofinancování z rozpočtu obce 
Václavík -  ty …  
Herbstová – nebylo by dobré slučovat třídy? 
Kuchařová – již se děje a to u výchovných předmětů 
Herbstová – pokud to bude pokračovat, je to přece nemyslitelné fin. udržet 
Jediný – mají děti alespoň individuální přístup 
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Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 308/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje udělení výjimky z počtu žáků ve třídě Základní školy Brniště, kdy bude dětí 
v jednotlivých třídách následovné: 1. třída 12 dětí, 2. třída 6 dětí, 3. třída 10 dětí, 4. třída 6 dětí, 5. třída 7 dětí 
s účinností od školního roku 2019/2020. 
 
 
K bodu 12) 
Schválení změny pracovní doby v MŠ – vychází z požadavků rodičů na umístění dětí v mateřské škole. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 309/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu pracovní doby v Mateřské škole Brniště s účinností od školního roku 
2019/2020 a to od 6,00 do 16,00 hodin. 
  
 
K bodu 13) 
Schválení podání žádost o grant na výsadbu stromů prostřednictvím Nadace Partnerství – jedná se o možnost 
čerpání grantu na výsadbu stromů v obci, kdy by bylo vhodné vysázet stromořadí mezi čerpací stanicí a 
Ekocentrem. 
Václavík – kvetoucí stromy by se mu líbily 
Starosta – sakury, kvetoucí stromy 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 310/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o grant na výsadbu stromořadí v úseku od čerpací stanice směrem 
k Ekocentru prostřednictvím nadace Partnerství. Akce bude realizována za předpokladu, že bude přidělen 
grand. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podáním žádosti o grant. 
 
 
K bodu 14) 
Schválení projektu s názvem „Obce bez odpadu“ – jedná se o projekt podporovaný MŽP a smysl spočívá 
v provádění analýz současného třídění, v koordinaci a osvětě v třídění odpadu občanů. S občany budou 
probíhat osvětové akce, vyhodnocení odpadů, připomene se opět jak kompostovat. 
Pastorek – znám to, jak to bude s AVE, nějaká větší osvěta ani na kompostování lidé nešli, přestože bylo vydáno 
asi 150 ks kompostérů 
Václavík – budou mít domácnosti pytle? 
Vinš – ano pytle, budou QR kódy, měli by mít občané motivaci např. ve snížení poplatku 
Stoklasová – kam my budeme pytle dávat v bytovkách, kontejnery se zruší? 
Vinš – ne nezruší, ale bude jich míň 
Vinš  – zkušebně firma vyzkouší vysypat popelnice na plachtu, natřídí co kam patří,  

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 311/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje zapojení se do projektu „Obec bez odpadu“ prostřednictvím firmy JRK Česká 
republika s.r.o., se sídlem Bolzanova 1615/1 Praha 1, IČ: 24853640, zastoupená jednatelem Ing. Mojmírem 
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Jiřikovským. Celková cena za tuto službu činní 48.400,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce 
podpisem dohody o poskytování podpory. 
 
 
 
K bodu 15) 
Schválení smlouvy o právu užívání aplikace Econit – jedná se o aplikaci, která je nutná k odpadového 
hospodářství. 
Pastorek – musí se schvalovat nyní 
Starosta – navazuje to na sebe 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 312/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o právu užívání aplikace Econit potřebné k odpadovému 
hospodářství prostřednictvím firmy JRK Česká republika s.r.o., se sídlem Bolzanova 1615/1 Praha 1, IČ: 
24853640, zastoupená jednatelem Ing. Mojmírem Jiřikovským. Celková cena za tuto službu činní 48.400,- Kč. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o právu užívání aplikace Econit. 
 
 
K bodu 16 
Schválení celoročního hospodaření obce a závěrečný účet obce včetně zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2018. 
Pastorek – za finanční výbor doporučuje schválit vše bez výhrad 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 313/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce za rok 2018 bez výhrad. 
 
K bodu 17) 
Schválení účetní závěrky obce k rozvahovému dni 31.12.2018. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 314/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku Obce Brniště k rozvahovému dni 31.12.2018. Zastupitelstvo Obce 
Brniště nezjistilo, že by účetní závěrka nebyla poskytnuta v rozsahu předložených podkladů v souladu s §4 
vyhlášky č. 220/2014 věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
 
 
K bodu 18) 
Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Brniště k rozvahovému dni 31.12.2018  

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 315/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Brniště k rozvahovému dni 
31.12.2018. Zastupitelstvo Obce Brniště nezjistilo, že by účetní závěrka nebyla poskytnuta v rozsahu 
předložených podkladů v souladu s §4 vyhlášky č. 220/2014 věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 
finanční situace účetní jednotky. 
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K bodu 19) 
Rozpočtové opatření č. 2/2019 – je to z důvodu obdržení transferů 

Příjmy: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231   4116 13101 Nein.transfer ze SR - ÚP 75.000,00 

231   4213 91628 Inv.transfer – Chodník VG II.etapa 10.364.000,00 

231   4122  Neinv.transf. – lesy  28.157,00 

231   4111 98348 Neinv.transf. – volby EP 99.000,00 

     Celkem 10.566.157,00 

 
Výdaje: 

SU AU OdPa Pol UZ Text Kč 

231  3639 5011 13101 KS - mzdy 48.750,00 

231  3639 5031 13101 KS – sociální pojištění 19.500,00 

231  3639 5032 13101 KS – veřejné zdravotní pojištění 6.750,00 

231  2219 6121 91628 Ost.zálež.poz.komunikací CH VG II.e 10.364.000,00 

231  1039 5169  Lesní hospodářství - služby 28.157,00 

231  6117  5175 98348 Volby EP - občerstvení 2.624,00 

231  6117 5169 98348 Volby EP - služby 15.000,00 

231  6117 5139 98348 Volby EP - materiál 10.376,00 

231  6117 5173 98348 Volby EP - cestovné 5.000,00 

231  6117 5021 98348 Volby EP- OOV 66.000,00 

     Celkem 10.566.157,00 
 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 316/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2019. 
 
 
K bodu 20) 
Žádost o nevratnou investiční dotaci na stavební část projektu Podralského nadačního fondu ve výši 500.000,- 
Kč – jedná se  o opravu nemovitosti č.p. 16 na návsi. Vysvětlila zaměstnankyně PNF p. Bínová – finanční náklady 
na rekonstrukci jsou vyšší než se původně předpokládalo, dům bude využit pro inkluzivní vzdělávání, 
interaktivní výstava, je to budova na návsi, budou využívat i turisté, výhoda opravy i pro obec, PNF požádal i LK 
ten dotaci nedal v požadované výši. 
Václavík – myslím, že obec to nevyužije, že dávat dotaci na investici – oprava domu je pro obec naprosto 
k ničemu, vadí mi, že si koupíte barák a chcete ho opravovat z dotací. 
Stoklasová – oprava bude stát 15 mil Kč, nebylo lepší postavit něco nového. 
Herbstová – proti kraji je váš požadavek naprosto neúměrný, pro obec je 500 tis Kč velký finanční výdej a máme 
svoje akce. 
Kuchařová – nejde požádat tedy i třeba Českou Lípu, když to bude využívat celý okres apod.  
Jediný – ocenil význam PNF, na kraji jste žádali 1,5 mil Kč dal 1 mil, ale rozpočet kraje je neporovnatelný 
s rozpočtem obce, dosud nevíme, za kolik vysoutěžíme rekonstrukci MŠ, vícepráce chodníky. 
Vinš – dotaz na Pastorka co projednal fin. výbor ohledně žádosti 
Pastorek – za fin. výbor a za to že je letitým členem zem. družstva, místropředseda představenstva, je ve 
správní radě PNF, projekt je regionálního rozsahu, rekonstruje se tím i náves, mělo by se podpořit, od roku 
2010 je spolupráce výhodná a pozitivní, jezdí sem lidé, majitelé si to do Prahy neodvezou, za fin. výbor i za sebe 
jsem psal souhlasné stanovisko 
Václavík – napadlo někdy zastupitelstvo žádat ZOD o peníze na chodníky  
Jediný – napadlo, ale nežádali jsme  
Pastorek – obec zase bude brát ze ZOD vodu pro fotbalisty ve V. Grunově 
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Jediný – za vodu se bude platit, navrhuji udělat analýzu, a o případném příspěvku jednat až koncem roku 
Vinš – jistě nikdo nemovitost si vlastník neodveze, ale zhodnotí majetek. Máme schválen pro letošní rok 
schodkový rozpočet, školka se bude soutěžit až tak v říjnu, navrhuje odložit na další projednání. Určitě budou 
ještě vícepráce na chodníku  
Chládková – před hlasováním dotaz, zda Pastorek oznámil střet zájmů? 
Pastorek – říkal že je místopředseda atd. 
Hlasování o odložení projednání na říjen 
Pro 7 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 1 Pastorek 

 
Usnesení č. 317/2019 
Zastupitelstvo obce projednání tohoto bodu přesouvá na říjnové zasedání zastupitelstva a to z důvodu 
očekávaných finančních výdajů obce. 
 
 
K bodu 21 
Žádost o podporu provozu Linky bezpečí z.s. ve výši 7.500,- Kč – jedná se každoroční žádost o příspěvek, 
v loňském roce nebyla podpora poskytnuta.  
Návrh nedávat  
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 318/2019 
Zastupitelstvo obce neschvaluje finanční příspěvek na podporu provozu linky bezpečí z.s.  
 
K bodu 22) 
Schválení záměru uzavření budoucí smlouvy a zřízení věcného břemene a o dohodě o umístění stavby č. IV-12-
4017804/VB/1 s ČEZ distribuce a.s. – jedná se o zainvestování parcel v Hlemýždí. 

Hlasování 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská, 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 319/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr uzavření Smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene a o dohodě o 
umístění stavby č. IV-12-4017804/VB/1 mezi Obcí Brniště IČ 00260401 (povinná) a ČEZ Distribuce a.s. 
IČ:24729035, se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV-Podmokly (oprávněná) na zemní kabelové vedení NN 
ppč. 94/3, 94/11, 94/12, 94/13, 94/14, 94/15, 94/16, 94/18, 142/5 a 631/1, v k.ú. Hlemýždí obec Brniště. cena 
věcného břemene je stanovena na 1000,- Kč jednorázově. 
 
K bodu 23) 
Prodej nemovitosti – hasičská zbrojnice na st. 140 v k.ú. Velký Grunov – záměr byl zveřejněn a byla podána 
jedna nabídka. Zájemce nabídl cenu stanovenou ZO 118 tis Kč – p. Ondřej Serdel, v dnešní době jí obec již 
nevyužívá a za finance by byl opraven „Grunováček“. 
Pastorek – chci, aby bylo v zápise uvedeno, že jsem byl proti i při schvalování záměru, co obec nutí to prodat? 
Spasí nás 118 tis Kč. Můžou tam mít hasiči třeba pytle s pískem. 
Vinš – budova chátrá, obec do ní roky neinvestovala, bude potřeba případně oprava. 
Václavík – vcelku souhlasí s Pastorkem oprava by asi nebyla tak finančně náročná. 
Stoklasová – slyšela, že chce zazdít vrata a udělat si je z boku, budeme brát v potaz lidi, že to chtějí nechat a 
nebo ZO, které schválilo záměr prodeje? 
Herbstová – šlo by dát do smlouvy, aby byl zachován vzhled, aby třeba nezboural věžičku, a jaké ale dál pro 
budovu využití. 
Jediný – jdeme hlasovat o prodeji 
Vinš – budovu nevyužijeme, obec prodala i hasičárnu v Hlemýždí, také nebyla využitá, v Luhově také hasičárna 
padá a bude se muset zbourat 
Občanka – co aby se tam scházeli na kroužku malí hasiči? 
Vinš – děti se scházejí na sále v KD, není v hasičárně v Grunově pro ně prostředí 
Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce schvaluje prodej nemovitosti na stavební parcele č. 140 v k.ú. Velký Grunov (bývalá 
hasičská zbrojnice) za cenu 118.000,- Kč. Kupující pan Ondřej Serdel, r.č. 8002192497, bytem Velký Grunov 112 
Brniště. Kupující bude hradit náklady řízení. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením kupní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro 4 Jediný, Kuchařová,Vinš, Zdobinská 

Proti 3 Pastorek, Václavík, Herbstová 

Zdržel se 1 Stoklasová 

 
Usnesení nebylo přijato 
 
K bodu 24) 
Pronájem pozemku p.č. 3/2 v k.ú. Brniště – Jenšovský – záměr byl zveřejněn 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 320/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemku p.č. 3/2 v k.ú. Brniště o výměře 731 m2, kdy cena nájmu bude 
činit 2,- Kč/m2/rok. Nájemce pan Marek Jenšovský, r.č. 890503/2730, bytem Brniště 125, Brniště a Šárka 
Jenšovská, r.č. 926016/2472, bytem Brniště 125, Brniště. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením 
nájemní smlouvy. 
 
 
K bodu 25) 
Pronájem pozemku p.č. 314/1 v k.ú. Velký Grunov – Netíková – záměr byl zveřejněn  
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 321/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemku p.č. 314/1 v k.ú. Velký Grunov o výměře 476 m2, kdy cena 
nájmu bude činit 2,- Kč/m2/rok. Nájemce paní Zdeňka Netíková, r.č. 535305/030 bytem Velký Grunov 21, 
Brniště. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením nájemní smlouvy. 
 
 
K bodu 26) 
Záměr prodeje části pozemku p.č. 687/1 v k.ú. Hlemýždí – manželé Čermákovi – jedná se o bývalý náhon o 
výměře cca 50 m2. Zde by měla být zohledněna cena za prodej pozemku, protože se jedná o zátopové území. 
Zachovi ohledně prodeje jednají již od roku 2018, proto by zde měly být uplatněny ceny z roku 2016 za 60,- Kč 
 (-20% zátopové území). K prodeji části tohoto pozemku dojde jako celku z důvodu zajištění přístupu na tento 
pozemek. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 322/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 687/1 v k.ú. Hlemýždí za cenu 48,- Kč/m2 
(zohledněno zátopové území). K prodeji dojde za podmínek, že pozemek bude řešen komplexně tak, aby byl 
zajištěn přístup na daný pozemek. Záměr se týká cca 50 m2.  
 
 
K bodu 27) 
Záměr prodeje pozemku p.č. 470/5 v k.ú. Velký Grunov – manželé Holinkovi, jedná se o pozemek, který je 
zaplocený. Výměra pozemku je cca 32 m2. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 
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Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 323/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 470/5 v k.ú. Velký Grunov o výměře 32 m2. 
Minimální cena prodeje bude činit 60,- Kč/m2, z důvodu narovnání stavů po realizaci smíšené stezky pro pěší a 
cyklisty. 
 
K bodu 28) 
Záměr prodeje pozemku p.č. 1599/72 v k.ú. Brniště – manželé Zelenkovi, jedná se o pozemek, který je 
zaplocený. Výměra pozemku je cca 32 m2. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 324/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 1599/72 v k.ú. Brniště o výměře 32 m2. Minimální 
cena prodeje bude činit 130,- Kč/m2. 
 
K bodu 29) 
Záměr pronájmu části pozemku p.č. 27/11 v k.ú. Brniště o výměře 1580 m2 – Slabyhoudek, jedná se o část 
investičního skladu, kterou si žadatel chce pronajmout ke skladování dřevní hmoty. Obec uvedený pozemek 
nemá záměr pronajmout. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 325/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje zamítnout žádost o pronájmu části pozemku p.č. 27/11 v k.ú. Brniště o výměře 
1580 m2. 
 
K bodu 30) 
Záměr pronájmu části pozemku p.č. 1792 o výměře cca 73 m2 a p.č. 23/2 o výměře cca 27 m2 v k.ú. Brniště – 
paní Steklá, jedná se o pozemek, který je zaplocený. Výměra pozemku je cca 100 m2. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Jediný, Kuchařová, Pastorek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
Usnesení č. 326/2019 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pronájmu pozemku p.č. 1792 a 23/2 v k.ú. Brniště o celkové výměře cca 
100 m2, kdy minimální cena nájmu bude činit 2,- Kč/m2/rok. 
 
K bodu 31) 
Diskuze 
Info starosty 

 Hospic – informace – 11 a 3 dny (k dotazu z minulého jednání – využití našimi občany) 

 Stavba chodníku Velký Grunov 2. etapa 

 Haťový chodník 13.310,- Kč – projektová dokumentace a stavební řízení, p. Ivanejko  

 Info Tlustec – zamítnutí udělení výjimky, z veřejného jednání 
Pastorek – tam jsem nehovořil, vy jste nás mohli nahrávat my ne, a vy jste řekl , že obec 
už s tím nemůže nic dělat, veřejný zájem je víc, složení u stolu odborníků nebylo 
náhodné, byli tam jen ti co jsou těžbě nakloněni,  
Vinš – proč jste předchozí zastupitelé jednali o dohodě o spolupráci? Mohli jste dát jasné 
stanovisko, že ne, k odborníkům – oslovil jsem velké množství, ale nikdo z úředníků 
nechtěl přijet – většina je ve střetu zájmu, veřejnost setkání chtěla, oslovil jsem instituce, 
kdo přijel přijel, mohlo být dávno toto setkání uskutečněné 
Pastorek – bylo to kdyby náhodou se začalo těžit 
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Vinš – na dotazy Pastorka -  neřekl jsem, že obec s tím nemůže už nic dělat , řekl jsem, že 
obec není ten, kdo povoluje těžbu 
Kuchařová – není pravda, že všichni lidé jsou proti těžbě, jen na setkání nešli 
Václavík – neslyšel jsem tam nikoho, kdo by pro těžbu byl, zhorší se prašnost, silnice, 
Jediný – uvědomme si, že zastupitelstvo opravdu nerozhodne, zda se těžít bude nebo 
netěžit, můžeme maximálně říct, že ZO nechce těžbu 

 
Jediný – podsouváme lidem, že zastupitelstvo rozhodne, ne může nesouhlasit 
Václavík – ve smlouvě o spolupráci bylo dáte souhlas dáme peníze, nedáte souhlas 
nebude nic 
Vinš – ano to bylo ve smlouvě, kterou mělo k dispozici minulé zastupitelstvo 
Pastorek – slíbili jsme jen pomoc při výkupu pozemků na obchvat, nic dál firma neřešila, 
nedala podklady,  
Kotrbatá – občané to ovlivnit, ale zvolili si zastupitele, kteří mohou ovlivnit případnou 
těžbu, EIA je přece závazná 
Vinš – ano řekl to radní Löffelmann, ale třeba odvolalo se proti výjimce chráněných 
živočichů Jablonné a Valtinov a krajský úřad stejně souhlasí, je to úsek státní správy. 
I na kraji je samospráva a státní správa 

 

 Stezka ve skalách – archeologové již nedopustí další tesání do skal, již v předchozí etapě 
v roce 2018 nebyla splněna ohlašovací povinnost dle zákona a hrozí pokuta 500.000,- až 
1.000.000,- Kč.  
Herbstová – ví to PNF? Na starém zastupitelstvu jsem se vyloženě ptala, zda to nebude 
nějakým odborníkům vadit, říkal bývalý starosta, že ne 
Vinš – p. Kubíček to ví, prý jednali s památkovým ústavem, ten se proti tomu ohradil, 
nikdo s nima nejednal, obec je vedena u všeho jako odpovědná osoba 
Pastorek – to byl p. Jenč? Všichni řeší všechno, obtelefonovali jsme tenkrát a bylo řečeno, 
že na to nic nepotřebujeme 

 
 
K bodu 32) 
 
Příští zasedání 19. června 2019 od 17:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu.  
 
Starosta poděkoval občanům za účast a ukončil zasedání v 19,55 hodin. 
 
 
 
 
 
 
                           Ing. Igor Jediný                                                                               Mgr. Michal Vinš 
                           místostarosta                                                                                       starosta 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé:   _________________________________ 
            Eduard Václavík 
 
 
 
 
                          _________________________________ 
   Zdeňka Stoklasová 
 
 
 
Zápis vyhotoven dne. 3.6.2019 


